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Rzeczpospolita Polska
POLSKI KOMITET OLIMPIJSKI

Polski  Komitet Olimpijski z prawdziwą przyjemnością przyjął wiadomość 
o tegorocznej, szóstej już edycji Festiwalu Filmowego „Sputnik nad Pol-
ską”. Fakt, iż tym razem przedsięwzięcie to obejmie aż 40 miast w całym 
kraju, najlepiej świadczy o tym, że jego organizatorzy doskonale trafiają 
w gusta widzów. Kino rosyjskie od lat ma doskonałą markę, czego po-
twierdzeniem są liczne nagrody zdobywane na najbardziej prestiżowych 
międzynarodowych festiwalach i przeglądach. 
Dla reprezentowanego przeze mnie środowiska sportowego niezwykle 
istotne znaczenie ma i ten fakt, że w roku bieżącym w programie fe-
stiwalu znalazło się miejsce na projekcje filmów o tematyce sportowej.  
Rosyjski sport należy do najlepszych na świecie; w wielu dyscyplinach 
sportowcy z tego kraju odgrywają rolę dominującą, a i rosyjscy dzia-
łacze  potrafią znakomicie wywiązywać się z roli gospodarzy licznych 
wielkich, międzynarodowych  imprez sportowych.  Najbliższa okazja – już 
w lutym 2014 roku, kiedy to Soczi będzie gościć uczestników zimowych 
igrzysk olimpijskich. Wszystko to pozwala Rosjanom być nieustannie blisko 
sportu – albo go uprawiając, albo też – kibicując czołowym zawodnikom.  
To niewątpliwie sprzyja także zainteresowaniu tą dziedziną życia ze strony 
artystów, w tym – twórców filmowych. Sport jest wyjątkowo wdzięcznym 
tematem dla kinematografii – jestem przekonany, że tegoroczny festiwal 
właśnie to w pełni potwierdzi.    
W imieniu Polskiej Rodziny Olimpijskiej pragnę przekazać wyrazy szczere-
go uznania i szacunku dla inicjatorów i organizatorów festiwalu, głęboką 
wdzięczność dla osób, firm i instytucji, które to wydarzenie wspierają i… 
serdecznie zaprosić na projekcje i  towarzyszące im spotkania i dyskusje.

Andrzej Kraśnicki
Prezes Polskiego Komitetu Olimpijskiego       

Республика Польша
ПОЛЬСКИЙ ОЛИМПИЙСКИЙ КОМИТЕТ 

Польский Олимпийский комитет с огромной радостью при-

нял сообщение о шестом выпуске кинофестиваля «Спутник над 

Польшей». Тот факт, что в этом году это мероприятие охватит  

40 городов по всей стране, лучше всего свидетельствует о том, 

что его организаторы прекрасно понимают предпочтения зрите-

лей. Российское кино уже много лет держить свою марку, под-

тверждением чего являются многочисленные призы на наибо-

лее престижных международных фестивалях и смотрах.

Для мира спорта, которую я представляю, существенное значе-

ние имеет также факт, что в этом году в программе Фестиваля 

нашлось место для фильмов на спортивные темы. Российский 

спорт – один из ведущих во всем мире. Российским спортсме-

нам принадлежат достижения во многих дисциплинах, а рос-

сийские спортивные деятели прекрасно справляются с ролью 

организаторов крупных международных спортивных соревно-

ваний. Прекрасный случай чтобы это показать предоставится в 

феврале 2014 года, когда Сочи станет местом проведения Зим-

них олимпийских игр. Всё это позволяет россиянам неустанно 

находится близко спорта, будучи активными участниками или 

болельшиками спортивных событий. Это несомненно вызывает 

интерес к спорту со стороны артистов, в том числе со стороны 

режиссеров. Спорт является одной из наиболее интересных тем 

для кинематографа и я убежден, что Фестиваль это полностью 

подтвердит.

От имени Польской олимпийской семьи я хотел бы выразить 

признание и уважение инициаторам и организаторам Фестива-

ля и огромную благодарность лицам, фирмам и учреждениям, 

которые поддерживают это мероприятие, а также пригласить на 

показы и сопутствующие им встречи и дискусии.

Анджей Красьницки

Председатель Польского Олимпийского комитета


